

AUTOMOBILI

MOTORS

Motor Vehicle Purchase Agreement

Agreement No: MPA-20260214-9738

Agreement Date: 14/02/2026

First Party (The authorized party to sell the car)		Second party(buyer)			
Name		Name			
Address		Address			
ID-No		ID-No			
VAT No		Mobile			
Nationality		Corporate No			
Mobile		VAT No			
Corporate No		Trade License No			
Car Details					
Make	Model	Year	color	KM	Chassis No
Amount in words					
			Total Deal	AED	0.00
First Party has agreed to authorize, convey and transfer the vehicle described in to the second party by handing over Original RC, Insurance, All Original Key, Bank Documents and any other documents pertaining to the transfer of the car with signed RTO Forms. The first party understands that he transfers the sole right of ownership of the motor vehicle and his right to refer to the second party to be used at sole discretion of second party at his or her own will. And also he will receive all the payment for this car.					
يوافق الطرف الأول على تفريض ونقل وتسليم المركبة الموصوفة للطرف الثاني من خلال تسليم الملكية الأصلية والتأمين وجميع المفاتيح الأصلية وأي مستندات أخرى تتعلق بنقل السيارة مع النماذج الموقعة. يفهم الطرف الأول أنه ينقل كامل حق الملكية للطرف الثاني ويحق للطرف الثاني استخدامها حسب إرادته، كما يتسلّم الطرف الأول كامل قيمة السيارة.					
The Second Party acknowledges that he has taken delivery of the vehicle and confirms that he is in possession of all material papers and documents pertaining to the Vehicle. The Second Party understands that all responsibilities and risks associated with the Vehicle after the date and time of execution of this Agreement shall be borne by the Second Party until the Company sells the vehicle.					
يقر الطرف الثاني بأنه استلم المركبة وحاز على جميع الأوراق والمستندات المتعلقة بها، ويفهم أن جميع المسؤوليات والمخاطر المرتبطة بالمركبة بعد تاريـخ وـوقـت تـنـفـيـذ هـذـه الـاـنـتـقـاـيـة تكون عـلـى عـاـنـقـه حـتـى تـقـومـ الشـرـكـة بـبـيـعـ المـرـكـبـةـ.					
Second party warrants to first party that :- all disclosures to first party and other matters in connection with such transaction, are in all respects as required by, and in accordance with, all applicable laws and regulations prevailing at time of signing this sale agreement with no material facts hidden in.					
يـضـمـنـ الـطـرـفـ الثـانـيـ لـلـطـرـفـ الـأـلـوـاـنـ أنـ جـمـيـعـ الإـفـصـاـحـاتـ وـالـمـسـائـلـ الـمـتـعـلـقـةـ بـهـاـ وـيفـهـمـ أـنـ جـمـيـعـ الـمـسـؤـولـيـاتـ وـالـمـخـاطـرـ الـمـرـتـبـتـةـ بـالـمـرـكـبـةـ بـعـدـ تـارـيـخـ وـوقـتـ تـنـفـيـذـ هـذـهـ الـاـنـتـقـاـيـةـ تـكـوـنـ عـلـىـ عـاـنـقـهـ حـتـىـ تـقـومـ الشـرـكـةـ بـبـيـعـ المـرـكـبـةـ.					
other notes				
Signature of first Party			Signature of second Party		